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Druga plat medalje
Ob ustano\'itvi, pred petimi leti, je bila

mladinska organizacija "Smlednik, poleg poli-
tičnega delovanja tudi pobudnik kulturnega
in športnega življenja v kraju. Iz teh dejav-
nosti sta zrasli v sodelovanju in na pobudo
mladine dve društvi, ozko povezani z mladin-
sko organizacijo. V TVD Partizan lahko tnla-
di zadovoljujejo svoje športne, v kulturno-
umetniškem društvu pa raznovrstne kultur-
ne interese kot so literatura, igranje, slikar-
stvo, kiparstvo.

Poudarek članka 0 0 ZSMS Bukovica-Šin-
kov turn je slonel na štirih tookah. Nesklepč-
nost konference 0 0 ZSMS Smlednik, članki
L. T. s tako imenovano »problematično vse-
bino«, domnevno nepoznavanje dela in pro-
blematike v mladinski organizaciji Smlednik
ter problem klubskih prostorov.

Rad bi poudaril, da na podlagi enega se-
stanka ni moč ocenjevati realnega dela neke
organizacije. Sicer pa so gostje iz 0 0 ZSMS
Bukovice-šinkov turn na konferenci povedali
recept, kako so oni sklicali sestanek: s pozivi
za civilno zaščito so povabili mlade. Ob ta-
kem načinu ne dvomim, da bi tudi mi imeli
vsaj devetdesetodstotno udeležbo.

Ker je y sosednji mladinski organizaciji
doživel moj članek Smeli načrti tak odmev,
naj na tem mestu omenim, da le-te v danih
možnostih res lepo uresničujemo.

Pred konferenco se »bivši predsednik že
dalj časa ni pojavil v njihovi sredini«? Po-
slednjikrat sem bil tam nekaj dni' pred kon-
ferenco, saj sem moral pripraviti letno poro-
čilo, vabilo za konferenco in za klubskb de-
javnost. Nato sem ta material razdelil mla-
dincem, ki so ga odnesli članom.

Zdaj pa še nekaj besed o klubslcih pro-
storih (lahko bereš tudi disco). Teh nam še
ni oiprem-il dedek Mraz. Mladinska organiza-
cija se ni ustrašila večletijega odrekanja, pro-
stovoljnih ur članov, prosjačenja za material.
Samo po tej poti smo prišli do njih! Ne bi
bilo pravično do tistih, ki so dneve in rnesece
porabili za opremljanje, ki so od doma no-
sili večino materiala, delali načrte in zahtev-
na obrtniška dela, da bi zdaj izničili njihov
trud.

Pojavilo pa se je tudi vprašanje, »kako
se v discu krepi socialistiona zavest naše mla-
dine?« Ravno tako kot na plesih, tako v Bu-
kovici, le da rnogoče s precej manj »folklor-
nimi pripetljaji«, saj vemo, katerimi!

Pa še to! Mladim iz Bukovice želim veliko
uspeha in zabave pri gradnji njihovega disca!

Tako sem s tem skromnim pisanjem ho-
tel osvetliti še drugo, neosvetljeno plat me-
dalje.

. Lojz Tršan


